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Inleiding: 
Sinds enige tijd is er een openbaar toilet in de binnenstad aanwezig. Regelmatig
ontvangen wij klachten over de staat en toegankelijkheid van dit toilet. Zo blijkt het
toilet soms zo vervuild dat het daardoor onbruikbaar is. Ook laat de
toegankelijkheid vaak te wensen over vanwege het aanbrengen van (een soort van)
barricades. Wellicht hebben deze klachten een relatie met de huidige (achteraf)
locatie van het openbaar toilet. Vanuit het oogpunt van toegankelijkheid is dat
natuurlijk ongewenst. Wij hebben daarom de volgende vragen. 

Vraag 1: 
Is het u bekend dat de staat en toegankelijkheid van het openbaar toilet regelmatig
te wensen over laat? 

Vraag 2: 
Herkent u dat de onbruikbaarheid van het openbaar toilet wellicht te maken heeft
met de huidige (achteraf) locatie van het openbaar toilet? 

Vraag 3:
Bent u het met ons eens dat een dergelijke voorziening op deze manier niet
bruikbaar is en zodoende niet functioneert zoals de bedoeling is?

Vraag 4: 
Het begrip “een toegankelijke binnenstad” moet voor iedereen gelden. Ziet u
mogelijkheden om het openbaar toilet te verplaatsen naar een centrale locatie
zodat het ook daadwerkelijk voor iedereen toegankelijk is? 

Vraag 5: 



Vraag 6: 

Vraag 7: 

Vraag 8: 

Vraag 9: 

Vraag 10: 

 


